
 

 
 

GEMEENTERAAD SLIEDRECHT 
Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W (artikel 
39 vragen) 
 

  
     
 
Datum: 9 november 2020  
 

 
Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeenteraad 
Sliedrecht, 
 

 
Steller vragen: raadslid mevrouw Stam-Smeets (fractie: PRO Sliedrecht) 
 

 
Onderwerp: Toegankelijkheid mindervaliden 
 

 
Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen 14 
kalenderdagen schriftelijk te beantwoorden aan de steller. 
 
* Aangeven wat van toepassing is. 
 
Vraag 1: Met hoeveel mensen uit deze doelgroep is gesproken? 
 
Vraag 2: Wat is de gemiddelde leeftijd van de mensen waarmee 
gesproken is? 
 
Vraag 3: Is er een verslag van dit gesprek beschikbaar? 
 
Vraag 4: Welke belanghebbende schaart de gemeente normaal gesproken 
onder de doelgroep om te participeren? 
 
Vraag 5: Kan het college ons bevestigen dat al het gemeentelijk vastgoed 
(ook scholen en sporthallen) volledig voldoen aan het VN-Verdrag? 
 
Vraag 6: Is het college het met ons eens dat door het aanpassen van 
alleen (een deel van) de onderste trap aan de kant van Scapino (dus waar 
nu het “blok” ligt), het gevaar van afsnijden/racen door fietsers en 



skateboarders wegvalt (de bovenste trap blijft dan immers intact), de 
ondernemer geen ruimte voor tafels in hoeft te leveren, maar het voor de 
mindervalide doelgroep toch mogelijk is om plaats te nemen op het 
terras? 
 

Indien nodig 
Toelichting: Tijdens de besluitvormende vergadering van 27 oktober 
dienden D66 en PRO Sliedrecht een gezamenlijke motie in voor het 
aanpassen van de toegankelijkheid van het terras van De Moonshine voor 
mindervaliden. De portefeuillehouder gaf toen aan dat dit door de 
projectleider te gevaarlijk werd bevonden ivm het gevaar van afsnijden 
door fietsers en skateboarders en dat er met mensen uit de doelgroep een 
gesprek is geweest waarin zij aangaven geen behoefte te hebben aan een 
helling. 
 
 

 
Ondertekening en naam raadslid, 
Maria Stam-Smeets  
 

 
 


